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PROTOKÓŁ Nr 0063 - 1/64/2010 
z posiedzenia Komisji Skarbu 

w dniu 27 lipca 2010r. 
 

 
Miejsce posiedzenia  sala nr 130 A  UM. 
Czas trwania  godz. 14.00 – 14.30 
 
 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie 
z załączonymi listami obecności. 
 
 
Porządek obrad:  
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Sprawy bieżące. 
 
 - projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na  
  2010 rok, 

 
 - projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Zespół Szkół nr 6 z  
  Jastrzębia Zdroju do realizacji projektu pt. „Po technikum w pracę” w  
  ramach Priorytetu IX Działania 9.2 „Podniesienie atrakcyjności i jakości 
  szkolnictwa zawodowego” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
 
 - projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Technikum Nr 1 w Zespole 
  Szkół nr 2 w Jastrzębiu Zdroju do realizacji projektu pt. „Zainwestuj już 
  dziś w swoją przyszłość”, w ramach Priorytetu IX, Działania 9.2   
  Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego Programu 
  Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
 
 - projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji  
  zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego  
  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
  Jastrzębie Zdrój na rok 2010, 
 

- projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XLV/577/2009  Rady   
 Miasta Jastrzębie  Zdrój z dnia  11 sierpnia 2009 r. w sprawie   
 ustalenia warunków oraz trybu  postępowania o udzielenie dotacji  
 w zakresie  rozwoju sportu kwalifikowanego podmiotom nie   
 zaliczanym do sektora finansów publicznych. 

4. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji radny Wojciech Frank, który 
powitał zebranych.  
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Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0.   
 
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące. 
 
 
 - projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na  
  2010 rok, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz skarbnik miasta.  
Powiedział, że  ulega zmianie plan dochodów i wydatków budżetu miasta na 2010r.  
Zmienia się nazwa  zadania inwestycyjnego z „Elektroniczny obieg dokumentów w 
jednostkach organizacyjnych – społeczeństwo informacyjne”  na  „Elektroniczny obieg 
dokumentów w Jastrzębiu Zdroju”.  Zmienił się limit wydatków związanych z 
wieloletnimi  programami i projektami realizowanymi  w 2010r. oraz w latach 
następnych oraz limit wydatków dotyczących wieloletnich programów i projektów 
realizowanych ze środków otrzymanego dofinansowania na realizację projektów z 
Europejskiego Funduszu Społecznego.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie glosami:  za – 5, przeciw – 0,  wstrzymujących 
się - 0   powyższy projekt uchwały.  
 
 
 
 - projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Zespół Szkół nr 6 z  
  Jastrzębia Zdroju do realizacji projektu pt. „Po technikum w pracę” w  
  ramach Priorytetu IX Działania 9.2 „Podniesienie atrakcyjności i jakości 
  szkolnictwa zawodowego” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzieliła Elfryda Bielaszka naczelnik Wydz. Edukacji. 
Do urzędu marszałkowskiego został złożony wniosek pn.  „Po technikum w pracę”, w 
celu pozyskania środków unijnych.  Projekt sprzyja  rozwojowi zawodowemu 
młodzieży poprzez organizowanie szkoleń.  Szkolenia zawodowe i językowe umożliwia 
przyszłym absolwentom,  być atrakcyjnymi na rynku pracy.  Projekt umożliwi też 
podniesienie kwalifikacji nauczycieli uczących w szkole. Kwota dofinansowania to        
1 228 207,00 zł.    
 
Zbigniew Rutkowski 
- Wartość projektu składa się z trzech pozycji, tj. płatność ze środków europejskich 
, dotacja celowa i wkład własny.  W dalszej części piszemy, że projekt nie zakłada 
finansowania wkładu własnego miasta.  Wkład własny to jest ... 
  
Elfryda Bielaszka 
- Jest to rzeczowy wkład własny, nie finansowy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie glosami:  za – 5, przeciw – 0,  wstrzymujących  
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się - 0   powyższy projekt uchwały.  
 
 
 
 - projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Technikum Nr 1 w Zespole 
  Szkół nr 2 w Jastrzębiu Zdroju do realizacji projektu pt. „Zainwestuj już 
  dziś w swoją przyszłość”, w ramach Priorytetu IX, Działania 9.2   
  Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego Programu 
  Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzieliła Elfryda Bielaszka.  Powiedziała, że 
technikum nr 1  w zespole szkół nr 2 złożyło do urzędu marszałkowskiego wniosek pt. 
„Zainwestuj już dziś w swoją przyszłość” , aby pozyskać środki unijne.   Celem 
projektu jest m.in. podniesienie atrakcyjności i jakości kształcenia zawodowego w 
technikum przez opracowanie nowej metody nauczania. Ma ona skutkować 
zwiększeniem zdawalności egzaminu potwierdzającego  kwalifikacje zawodowe 
uczniów. Skorzystają na tym uczniowie i nauczyciele.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie glosami:  za – 5, przeciw – 0,  wstrzymujących 
się - 0   powyższy projekt uchwały.  
 
 
 
 - projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji  
  zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego  
  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
  Jastrzębie Zdrój na rok 2010, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzieliła  Krystyna Śmigielska z Ośrodka Pomocy 
Społecznej.  Projekt uchwały określa  zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej, na które przeznacza się  środki Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla miasta Jastrzębie Zdrój na 2010r.  
 
 
Alina Chojecka 
- Wracam po raz kolejny do dofinansowania zakupu komputerów.  W tym roku w 
projekcie uchwały w lutym  nie pojawiło się to zadanie.  Są osoby, dla których jest to 
jedyna szansa łączności  ze światem, a nie przebywania tylko w domu.  Proponuję 
przeznaczyć pewne środki, nie  rezygnować całkiem z zadania.  Teraz nie zostały 
środki zaplanowane, ale może pojawią się w drugim półroczu.  Wnioskowała bym, aby 
ten zapis był. Jeżeli nie zostaną wykorzystane, można je przesunąć np. na realizację 
barier architektonicznych.     
 
Krystyna Śmigielska 
- Jest mała nadzieja, że będą dodatkowe środki.   
  
Wojciech Frank 
- Może ze środków przeznaczonych na terapię zajęciową.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie glosami:  za – 5, przeciw – 0,  wstrzymujących 
się - 0   powyższy projekt uchwały.  
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 - projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XLV/577/2009 Rady Miasta  
  Jastrzębie Zdrój z dnia  11 sierpnia 2009 r. w sprawie  ustalenia  
  warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji w zakresie  
  rozwoju sportu kwalifikowanego podmiotom nie zaliczanym do sektora 
  finansów publicznych. 
 
Uzasadnienia do projektu uchwały udzieliła Sabina Kończal naczelnik Wydz. Kultury i 
Sportu.   Zgodnie z  zapisem ustawy o sporcie kwalifikowanym, jednostki samorządu 
terytorialnego mogą wspierać finansowo rozwój sportu kwalifikowanego. Wsparcie 
finansowe  będzie stanowić pomoc finansową dla jastrzębskich klubów sportowych.    
 
 
Wojciech Frank 
- Czy taka zasada , która jest pod katem nowego klubu piłki nożnej, będzie 
obejmowała inne kluby powstające na terenie miasta ?  
 
Sabina Kończal 
- Ta uchwała na razie mówi o piłce nożnej.   
 
Wojciech Frank 
- Wszystkie kluby należałoby traktować jednakowo.  Nie można wykluczyć, że 
powstanie inny klub.   
 
Zbigniew Rutkowski 
- Jeżeli chodzi o piłkę nożną, to z zestawienia należy wykreślić przedostatnie 
zdanie, gdzie pisze, że kibicom daje się możliwość uczestniczenia w widowiskach 
sportowych  na wysokim poziomie, bowiem kłóci się z tym co robimy.  
 
Krzysztof Baradziej  -  II Z-ca Prezydenta Miasta 
- Nie jest to pozostałość po poprzednim klubie, tylko jest nowe stowarzyszenie  
niedawno założone. Pytanie o wysoki poziom jest względne.   
 
Marian  Janecki  -  Prezydent Miasta 
- Podobno w październiku  zacznie  obowiązywać nowa ustawa  i trzeba będzie 
przygotować uchwałę w sprawie  dotacji, stypendiów i nagród.  Ustawa spowoduje 
wsparcie tych trzech form  we wszystkich klubach działających w mieście.     
 
Sabina Kończal 
- Ustawa nakłada na nas obowiązek wybrania najważniejszych dyscyplin 
sportowych. 
 
Marian Janecki 
- Kwestia jest do dyskusji, które kluby uznamy za najważniejsze.  
 
Alina Chojecka 
- Powstaje nowe stowarzyszenie i czy jest to zgodne z prawem, że my w tym 
momencie podejmujemy uchwałę, która zmienia  podjętą wcześniej i zezwala nam 
prawo na to , aby w tej formule finansować środkami  zapisanymi wcześniej w 
budżecie miasta.  To chyba około 330 tys. zł. Czyli dzielimy dalej te same pieniądze.    
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Krzysztof Baradziej 
- Nie jest to ponad 300 tys., to kwota o wiele mniejsza.  
 
Alina Chojecka 
- Tym bardziej nie rozumiem, przecież środki zostały zabezpieczone w budżecie.  
Czy nie powinny być zmiany budżetu, które określą aktualną kwotę przeznaczoną , 
bowiem jest inna ranga zespołu.    
 
Marian Janecki 
- Planowane są pieniądze w budżecie, a ta uchwała daje możliwość dofinansowania 
nowego klubu.  Bazowa uchwała mówiła tylko o klubie piłki nożnej.  Ustawa wskazuje, 
aby polityka miasta określiła dyscyplinę lub grupę dyscyplin sportowych, które chcemy 
sfinansować.  
 
Wojciech Frank 
- Pani radnej chodziło o brak konsekwencji.   Jeżeli zmieniamy zapisy po to, żeby 
prawnie umożliwić nowemu tworowi sięgniecie  po dotacje  i środki mają być 
zdecydowanie mniejsze , to pani radna mówi, ze jak była autopoprawka do budżetu, 
to trzeba było  zdjąć tamte  środki.  
 
Krzysztof Baradziej 
- Poziom wydatków zostanie określony we wniosku., który zostanie złożony.  
Komisja podejmie decyzję i zobaczymy ile środków pozostanie.    
 
Alina Chojecka 
- Czyli inne kluby też będą mogły wystąpić o te środki, czy nie ? 
 
Krzysztof Baradziej 
- Ta uchwała tego nie zabrania.  
 
Leopold Sobczyński 
- Panie prezydencie może by pan przygotował na sesję wrześniową temat 
funkcjonowania sportu kwalifikowanego i innego w mieście.  Powiedziałem już kiedyś 
na sesji, ze wolałbym jako radny tego miasta, aby tysiące dzieci  korzystało z boisk 
szkolnych, uczestniczyło w różnych zawodach, a nie dopłacać do zawodowców.   
Ostatnie mistrzostwa świata pokazały, że w polskich drużynach ligowych zawodnicy 
nie potrafią  wykonać trzydzieści podań na boisku. Hiszpanie wykonywali trzydzieści 
dlatego  zostali mistrzami  świata.  Nasi zawodnicy maja podstawowe braki. Wszystko 
powinno się zaczynać na poziomie szkoły podstawowej.  Biegając po boisku dzieci 
będą zdrowsze.   
 
Krzysztof Baradziej 
- Szkółka piłkarska  Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji skupia chyba szesnaście 
drużyn, kilku instruktorów, kilku trenerów  i działania są prowadzone.  Praca z 
młodzieżą jest prowadzona w naszym  mieście.   
 
Marian Janecki 
- Jest coś nie tak z piłką nożną w naszym kraju.  Wiele rzeczy należałoby zmienić. 
My tego nie uzdrowimy. 
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Zbigniew Rutkowski 
- Chodzi o to, że nie ma pracy u podstaw, co nie świadczy o tym, że jej nie ma u 
nas.  My próbujemy dopasować na siłę pieniądze do sytuacji.  Próbujemy uszczęśliwiać  
na się, nie egzekwując wyników i  nie rozliczając  danych pieniędzy.   
 
Marian Janecki 
- Gdyby ustawodawca przygotował to porządnie, to  by dziś nie było dyskusji.   
Wcześniej nie było dotacji do klubów sportowych, było tylko dofinansowanie do 
młodzieży i to było właściwe, bo samorząd powinien w tym uczestniczyć.  We 
wnioskach radnych jest też proponowane dofinansowanie klubów.  Musimy być 
wszyscy konsekwentni.   
 
Leopold Sobczyński 
- Będzie coraz więcej chętnych do brania pieniędzy. Klubowi GKS trzeba pomóc.  
Przygotowaliśmy im warsztat pracy przez lata.  Mieli wszystko – stypendia, boisko.  
Jak nie znajdą się kompetentni ludzie, to dalej nic się nie zmieni.  Trzeba pomóc, ale  
należy zwracać uwagę na efekty.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie glosami:  za – 1, przeciw – 0,  wstrzymujących 
się - 4   powyższy projekt uchwały.  

 
 
 
Ad. 5 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady.  
 
 
 

 
Przewodniczący Komisji 

Skarbu 
 
 

Wojciech Frank 
 
 
Protokołowała  
Alicja Trocka 
 
 


